
 

 

 

 

REFERAT DISTRIKTSKONFERANSE 

Tromsø 06.05.23 

 

 

Rune Hoholm ønsket velkommen til Distriktskonferansen 2023. 

Presentasjonsrunde av de som var tilstede. 

 

Til stede: 

Fra styret: Rune Hoholm, Ulf Jørgensen, Frank Karlsen, Lene Nybakke og Ingrid Rein. 

DR: Rune Urke, Wanja Andersen, Terje Bråten, Jan- Ole Pedersen, Tone Kanestrøm, Kjetil 

Kirkhus, Gunnar Gundersen og Johnny Andersen. 

Fra AR: Isa Merethe Sørli, Steinar Volden og Anja Pedersen. 

Eva Sollie, Torild Aunan, Anne Grethe Hafslia. 

 

 

Rapportering fra hvert distrikt. 

Buskerud/Vestfold 

Økonomi: Kr. 22 000 

Aktiviteter 2022: Julemøte med bra oppmøte.  

Aktiviteter 2023: Økninger i premieringer på distriktets hunder. Samling på Sando i juni. 

 

 

 



Oslo/Akershus 

Økonomi: Har god økonomi i distriktet. 

Aktiviteter 2022: Stor økning i antall medlemmer. Distriktet har laget en styringsgruppe. 

Apportkurs, dressurkurs, utstillingstrening, treningssamling, julemøte. Distriktet kunne 

prestert bedre på prøver. 

Aktiviteter 2023: Skyting, apportprøvekurs, apportkurs, dressurkurs, treningssamling, 

unghundfremvisning, stand på Camp Villmark. 

 

Østfold 

Distriktsrepresentanten fra Østfold var ikke til stede. 

 

Hedmark/Oppland 

Økonomi: Ca 42 000 

Aktiviteter 2022: God økning på antall medlemmer. 27 premieringer fordelt på 16 hunder. 

Treningsamling i Vinjevegen, årsmøte, treningssamling i Valdres, sommertreff med trening, 

Midtnorsk pointertreff i samarbeid med Trøndelag. 

Aktiviteter 2023: Årsmøte, Midtnorsk pointertreff i samarbeid med Trøndelag, 

treningssamling sensommer/høst for nybegynnere og nye pointer eiere, klubbmesterskapp.  

Klubbmesterskap bør endres til sommertreff med trening, apportbevis osv. I tillegg, 

planlegges aversjons dressur mot reinsdyr. Oppfordrer medlemmene til å delta og støtte 

distriktenes FH-klubber. 

 

Trøndelag 

Økonomi: Kr. 25 000 på konto. 

Aktiviteter 2022: 19 UK-premieringer, 14 AK-premieringer. Medlemsmøter har vært 

arrangert, med varierende oppmøte. Stort engasjement når det arrangeres prøver. 

Apportprøvekurs, klubbmesterskap, dressursamling, Midtnorsk pointertreff i samarbeid med 

Hed/Opp, Julemøte med 30 medlemmer. 

Aktiviteter 2023: Felles klubbmesterskap med Hed/Opp. Midtnorsk pointertreff i samarbeid 

med Hed/Opp, skytedag for medlemmer, julemøte. 

 

 

 



Nordland 

Økonomi: Ingen penger brukt. 

Aktiviteter 2022:  

Aktiviteter 2023: Distriktet har hatt økning i premieringer. Lite interesse for aktivitetene som 

er arrangert. 

 

Agder/Telemark 

Økonomi: 44 000 på konto. 

Aktiviteter 2022: Treningssamling arrangert på Bjåen. To Apportbevisprøver bl avholdt. 

Pointertreff på Bjåen. 5 nye lovende unghunder i distriktet. 

Aktiviteter 2023: Treningssamling på Bjåen (allerede avholdt). Sørnorsk Pointertreff på Bjåen 

i samarbeid med distrikt Vestlandet Sør. 

 

Vestlandet Sør 

Distriktsrepresentanten fra Vestlandet Sør var ikke tilstede. 

 

Troms/Finnmark 

Økonomi:  

Aktiviteter 2022: Stor aktivitet i distriktet og mange som lykkes. Mange nye lovende 

unghunder.  

Aktiviteter 2023: Medlemmene i distriktet heier på hverandre. De lokale fuglehundklubbene 

har mange aktiviteter, hvor pointerfolk kan delta. Nordnorsk pointertreff skal avholdes i juni. 

 

Vestlandet Nord 

Økonomi: kr. 8300 

Aktiviteter 2022: 9 premiert hunder, som er en liten nedgang. Novembercup og 

distriktsmesterskap. 

Aktiviteter 2023: 9 premieringer på 7 hunder, to VK-premieringer. Distriktsmesterskap i 

februar og pointercup i november. 

 

 

 



Oppsummering av rapportering fra distriktene. 

Det er viktig å samarbeide med de lokale fuglehundklubbene. Det har vært mange premiert 

pointere denne vintersesongen. «Pointer på pallen», det er viktig å heie på hverandre. 

Norsk Pointerklub har stor aktivitet. Forutsetningene er ulike i distriktene.  

 

 

Bladet Fuglehunden. 

Toril Aunan, NPK-redaktør i Fuglehunden informerte om sin rolle og oppgaver.  NPK har 7 

sider som skal fylle Fuglehunden. Det er blant annet presentasjon av hunder, rapporter fra 

distriktene, presentasjon av nye styremedlemmer. Toril ønsker mer stoff til bladet, alle 

oppfordres til å sende inn. Det bør lages en struktur for hva som skal inn i bladet. Toril lager 

et forslag som sendes ut til styret, AR og DR’ene. 

 

Skriving av kritikker. 

Eva Sollie informerte om hva jobben med å skrive kritikker fra jaktprøver, apportprøver og 

utstillinger innebærer. Hun skanner alle kritiker inn i Datahound. Gjennom dette får hun god 

innsikt i linjer på pointeren. 

Eier er selv ansvarlig for å sende inn resultater, også resultater oppnådd i utlandet. 

 

Gjennomgang av dagsorden for RS og innkomne saker. 

Rune Hoholm gikk gjennom dagsorden for RS og innkomne saker. DR’ene diskuterte de 

innkomne sakene. 

 

Helseundersøkelse NPK. 

Avlsrådet presenterte bakgrunnen for helseundersøkelsen som skal gjennomføres NPK. 

• God helse er god dyrevelferd 

• Avdekke utfordringer tidlig 

• Forventninger fra samfunnet rundt oss 

• Pointer på pallen 

• Kvalitetssikring av avlsarbeid 

• Vi må vite, ikke synes 

• Det er et felles mål å ha en så frisk rase som mulig 

 

 



Spørsmålene som ble diskutert: Hvordan står det til med helsen til pointeren i Norge? Har vi 

god nok oversikt over hva vi bør følge med på?  

Helseundersøkelsen er et viktig arbeid! 

Det er forskjell på subjektive og objektive data. 

Eierbesvarelse i spørreundersøkelsen skal være anonym. 

Alle oppfordres til å svare på helseundersøkelsen NPK. 

I denne forbindelsen bør det arrangeres en avlskonferanse, slik at medlemmer og 

oppdrettere kan si sin mening om helseundersøkelsen. 

 

Distriktskonferansen ble avsluttet ca. klokken 15.30. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


